
Protokół Nr XXVII/21 

 

z XXVII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 28 kwietnia 2021 r.  

 w trybie zdalnym 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 15:07 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXVII 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Zgodnie 

z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

Obecnych było 14 radnych. 

Za przyjęciem    - 14 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Brewka Bogumiła, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Dywity na 2021 r. 

6. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszar działek położonych w 

Kieźlinach przy ulicy E. Stein, gmina Dywity. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

obszar działek położonych w Kieźlinach przy ulicy E. Stein, gmina Dywity. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 



sprawie powierzenia przez Gminę Dywity zadania publicznego z zakresu pomocy 

społecznej polegającego na świadczeniu usług opiekuńczych i bytowych w formie 

rodzinnego domu pomocy i wykonywania obowiązków nadzoru nad świadczeniem tych 

usług Gminie Stawiguda. 

9. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXVI  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 10 radnych. 

Za przyjęciem  - 10 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 10 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Bielicki 

Tadeusz, Brewka Bogumiła, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan ) 

Protokół Nr XXVI/21 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 30-03-2021  r. został przyjęty – 

załącznik nr 2 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił informację w sprawie pracy 

między sesjami okresie  

      31.03.2021 r. do 27.04.2021 r. - załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

 

-p. Danuta Kryszałowicz - dotyczy miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Sętal. Opracowywany jest plan dotyczący terenów przeznaczonych pod 

zabudowę mieszkalną i usługową. Pan powiedział, że tam jest zmiana tego planu, ja nie wiem 

czy tak rzeczywiście jest. Zwróciło to moją uwagę dlatego, że miałam już sygnały od osób 

związanych z instytucjami do których wpłynęły wnioski o wyrażenie opinii konkretnych już 

uwag co do tego planu.  Oczywiście to nie jest jeszcze składania uwag, ale już na tym etapie 

te instytucje mają zamiar wydać jak mi przekazano opinie negatywną. Dlatego chciałam 

zapytać rzeczywiście tam jest zmiana i czy już są pracę w kierunku zmian.  

Drugie pytanie dotyczy gminnego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. W 

informacji dzisiejszej podał Pan  że objętych jest tym systemem 10695 mieszkańców 

informacji z poprzedniego miesiąca było to nieco mniej 17 mieszkańców i chciałabym 

wiedzieć czy ten pozytywny rezultat wynika z działań podjętych już w kierunku 



zobowiązania osób niepłacących za śmieci, a  przy okazji zapytać czy zostały podjęte jakieś 

działania w tym kierunku żeby osoby, które w ogóle nie złożyły deklaracji, które w ogóle nie 

płacą. 

 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity -  Temat śmieci budzi bardzo duże emocje 

ponieważ one są coraz droższe.  Rozmawialiśmy przy okazji uchwały dotyczącej wysokości 

opłat jak kształtowane są koszty związane z tym co gmina niejako musi zapłacić za odbiór 

odpadów.  Wiemy że jeżeli chodzi o sam urząd czyli koszt administracyjny w wysokości 

około 150 000 zł to w zasadzie ta kwota nie zmienia się od wielu lat.  Jeżeli chodzi o transport 

po przetargu mimo, że stawka jest trochę wyższa, ale ten zwrot nie jest duży, największy 

wzrost jest to opłata na bramie. opłatę na bramie. Chociaż tak naprawdę ona jest tym 

czynnikiem, który jakby najbardziej kształtuje potem opłaty dla mieszkańca ponieważ w 

ramach zebranych środków  tak naprawdę nie powinno zostać, ani nadwyżki, ani powinniśmy 

mieć niedoboru tylko po prostu to co zbierzemy od mieszkańców ma się bilansować.  

Mieszkańcy którzy albo nie złożyli deklaracji czyli powiedzmy że nie mieszkają, albo złożyli 

i podali niewłaściwą liczba osób na przykład w deklaracji jest jedna a mieszka w trzy cztery 

osoby to wiadomo że ta ilość odpadów odbierana jest znacznie większe a te kilogramy potem 

wpływają na opłatę nas wszystkich i dobrze by było stworzyć taki system który możliwie 

najlepiej odzwierciedla tą ilość odpadów w danym gospodarstwie domowym. 

-p. Agnieszka Stachowska - Temat który poruszyła Pani radna dotyczy uchwały, którą Rada 

Gminy Dywity podjęła w 2020 roku i była to uchwała dotyczącą opracowania nowego planu 

miejscowego. Objęliśmy nowe tereny planem miejscowym, nie jest to żadna zmiana 

miejscowego tylko wyznaczone zostały nowe tereny, żeby jak gdyby wskazać 

zagospodarowanie terenu. Znajdują one się w obszarze geodezyjnym Sętal obejmują one dwa 

tereny a i b jedna jest na od strony północnej jak jedziemy na Kabikejmy druga część obszar b 

znajduje się na południe od drogi powiatowej pomiędzy Sętalem a Nowymi Włókami i 

projekt został opracowany, koncepcja została przesłana do instytucji premiowania tego 

projektu planu i mamy odpowiedzi tych instytucji. 

-p. Bogumiła Brewka – mam pytanie odnośnie zmian planu zagospodarowania 

przestrzennego boiska wielofunkcyjnego. Doczytałam, że zostało to skierowane do 

ponownego uzgodnienia. Co to znaczy dla nas i jak to długo jeszcze może trwać?   

-p. Agnieszka Stachowska - zapraszam do mnie o szczegółowe informacje, zawsze udzielę, 

także bardzo serdecznie proszę dzwonić, proszę przychodzić. Tak, ponownie musieliśmy 

uzgodnić koncepcję planu miejscowego, mieliśmy brak uzgodnienia z konserwatorem 

zabytków i z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska przymierzamy się do wyłożenia tej 

koncepcji planu do publicznego wglądu też tą informację będzie pani miała bo będziemy też 

obwieszczali. 

-p. M. Kilkowska -  W związku z informacją pana wójta przedstawioną nam, chodzi mi o te 

budowę farm fotowoltaicznych. Sprawdziłam na szybko w naszym systemie ewidencji 

informacji przestrzennej jakie to są tereny no i wynikami z tego że są to dosyć dużo 

obszarowe.  Wszystkie te tereny są w obrębie i mam pytanie na jakim etapie jesteście państwo 

w sprawie wydawania decyzji środowiskowych, czy czekamy na też opinie zewnętrznych 

organów czy one już do państwa dotarły, bo troszkę to zaczyna być niepokojące na terenie 

naszej gminy że coraz więcej mamy tych terenów. 

-p. Agnieszka Stachowska – Ustosunkuję się do szczegółów w formie pisemnej. 

Rzeczywiście tych postępowań mamy dużo, prowadzimy postępowania w zakresie wydania 

decyzji środowiskowej i w zakresie wydawania warunków zabudowy są to postępowania 

rzeczywiście na terenie całej Gminy.  

-p. Magdalena Kilkowska - prośbę do pani przewodniczącej o zwołanie komisji inwestycji w 

tej sprawie. 

-p. Agnieszka Sakowska – Hrywniak – poinformuję o terminie komisji inwestycji w tej 



sprawie. 

 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2021– 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Brewka Bogumiła, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2021 – 2028 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVII/242/21 – 

stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Brewka Bogumiła, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVII/243/21 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszar działek położonych w 

Kieźlinach przy ulicy E. Stein, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady –do urzędu gminy Dywity 

wpłynęło 10 uwag wszystkie te uwagi były omawiane na komisjach rady gminy Dywity, 

każdą uwagę będziemy głosować osobno. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 1, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan, Brewka Bogumiła) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt b uwaga nr 2, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (Glezman Zbigniew)  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Krzysztof Kulas, 

Magdalena Kilkowska, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta 

Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, , Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan, Brewka Bogumiła) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt c uwaga nr 3, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt d uwaga nr 4, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt e uwaga nr 5, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt f uwaga nr 6, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt g uwaga nr 7, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt h uwaga nr 8, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt i uwaga nr 9, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt j uwaga nr 10, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszar działek położonych w Kieźlinach przy ulicy E. 

Stein, gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew Glezman, Bielicki 

Tadeusz, Derlacz Urszula, Rudnicki Bogdan) 

Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszar działek położonych w 

Kieźlinach przy ulicy E. Stein, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXVII/244/21 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na obszar działek położonych w Kieźlinach przy ulicy E. Stein, gmina 

Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytan. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

inwestycji. 

-p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuję niniejszą uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszar działek położonych w Kieźlinach przy ulicy E. 

Stein, gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 1 (Pszczoła Dorota) 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Urszula Derlacz,  Sabina Robak, Renata Kaszubska, Zbigniew 

Glezman, Bielicki Tadeusz) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

na obszar działek położonych w Kieźlinach przy ulicy E. Stein, gmina Dywity, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVII/245/21 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 8.  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 



w sprawie powierzenia przez Gminę Dywity zadania publicznego z zakresu pomocy 

społecznej polegającego na świadczeniu usług opiekuńczych i bytowych w formie 

rodzinnego domu pomocy i wykonywania obowiązków nadzoru nad świadczeniem tych 

usług Gminie Stawiguda. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

- p. Magdalena Kilkowska mam jedno pytanie które mi umknęło na komisjach do pani 

kierownik. To jest pierwsza uchwała w naszej gminie podejmowana w takim celu? Czy też 

wcześniej były już podejmowane tego typu uchwały dotyczące innych ośrodków. 

-p. Teresa Cejmer - nie były podejmowane, jeżeli chodzi o umieszczenie w domach pomocy 

społecznej powiatowych,  nie musi być podejmowane, uchwała ta tylko musi być 

podejmowana w przypadku kierowania do rodzinnego domu pomocy i jest to pierwsza 

uchwała.  Jeszcze uzupełnij swoją wypowiedź z posiedzenia komisji że odpłatność za ten 

dom wynosi 3150 zł więc jest znacznie niższa niż opłata za domy pomocy społecznej gdzie 

najtańszy dom to koszt 4 500 - 4 700zł  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia przez Gminę Dywity zadania 

publicznego z zakresu pomocy społecznej polegającego na świadczeniu usług opiekuńczych i 

bytowych w formie rodzinnego domu pomocy i wykonywania obowiązków nadzoru nad 

świadczeniem tych usług Gminie Stawiguda., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (Glezman Zbigniew ) 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, 

Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Urszula Derlacz, Sabina Robak, Renata 

Kaszubska, Bielicki Tadeusz) 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 

sprawie powierzenia przez Gminę Dywity zadania publicznego z zakresu pomocy 

społecznej polegającego na świadczeniu usług opiekuńczych i bytowych w formie 

rodzinnego domu pomocy i wykonywania obowiązków nadzoru nad świadczeniem tych 

usług Gminie Stawiguda, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVII/246/21 – 

stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

 



Ad. 11. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. Brewka Bogumiła - czy zostały już podjęte jakieś prace odnośnie opracowania tego 

ekofizjograficznego, jak również czy zostały podjęte jakieś działania nad planem 

zagospodarowania przestrzennego dla doliny środkowej Łyny. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - nie kojarzę żebym podpisywał jakieś 

dokumenty w tej sprawie. Według mojej wiedzy nie zwracaliśmy się na zewnątrz jeżeli 

chodzi o już konkretne prace planistyczne. Wiem że po uchwale intencyjnej jakby następuje 

temat wyboru urbanisty i dopiero po wyborze, albo można ewentualnie równorzędnie 

możemy wysyłać informację do tych instytucji zewnętrznych, które mogą składać wnioski to 

już rozmawialiśmy o tym przy kwestii Sętala, ale tak jak powiedziałem tutaj żadnych 

konkretnych materiałów w tym obszarze nie ma chyba. 

-p. Brewka Bogumiła - pana pytanie odnośnie otworzenia Zakładu Komunalnego w 

Rożnowie,  na jakim to jest etapie?  zbliża się maj i trzeba zatrudniać kosiarzy do koszenia. 

Czy mamy działać na takich zasadach jak Działaliśmy do tej pory ? 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - formalnie ani zakładu, ani spółki nie mamy 

utworzonej chociaż już dysponujemy pewnymi materiałami analitycznymi, które by 

wskazywały jaką ścieżką powinniśmy pójść. Wiemy, że mamy nieruchomość mamy zespół 

takich osób, które realizują określone prace fizyczne na terenie gminy, natomiast jeszcze nie 

mamy powiedzmy ukształtowanego zespołu, ukształtowanej formy prowadzenia Gospodarki 

Komunalnej. Budynek jeszcze nie jest tak w pełni zmodernizowany jakbyśmy tego 

oczekiwali,  Proszę nie oczekiwać że nie jako wszystkie tematy na terenie gminy związane z 

utrzymaniem czystości o to czy nawet koszenia was wyręczy, na pewno można liczyć na 

większe wsparcie niż w latach ubiegłych.  Bym proponował żeby trzymać się tej zasady, która 

była do tej pory, że jeżeli sołtysi są w stanie w oparciu o swoje środki sołeckie zawrzeć 

umowę jak do tej pory było to realizowane. Natomiast jeżeli będą trudności, czy też o areał 

jest za duży, czy środków jest za mało, to jak najbardziej jesteśmy w stanie pomóc. 

-p. Brewka Bogumiła – chciałam zapytać o mór w Brąswałdzie. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - były pewne uzgodnienia co do tego w jaki 

sposób to poprawić, natomiast nie jestem pewien czy już zleciliśmy.  

-p. Brewka Bogumiła – jeszcze jeden temat mam od mieszkańców Brąswałd. Cieszyli się 

bardzo, że zostało wpisane do budżetu projekt kanalizacji, panie wójcie czy jest jakaś nadzieja 

na budowę kanalizacji, czy będziemy czekać, aż będą jakieś środki zewnętrzne. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - czekać to nie będziemy ponieważ jak będą 

środki zewnętrzne, jeśli w ogóle będą to my już tak musimy być trochę przygotowani do tego 

działania. Środki są uwzględnione na opracowanie koncepcji projektowej dla tego obszaru. 

Jak będzie projekt to będzie koszt i będziemy znali koszty to wtedy będzie można podjąć 

decyzję czy stać nas jako samorząd żeby to zrobić czy ewentualnie czekać na środki 

zewnętrzne. 

-p. Magdalena Kilkowska - mam powracające pytanie do pana Wójta, na jakim etapie 

jesteśmy z przejęciem skateparku? 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - jak deklarowałem jakiś czas temu jestem 

zainteresowany tym żebyśmy ten właśnie obiekt przejęli. Sytuacja wygląda między w ten 

sposób że beneficjent, który uzyskał dofinansowanie jest związany umową do o ile pamiętam 

lipca tego roku i właściwie to jest trwałości projektu,  po okresie trwałości projektu w 

zasadzie będzie takim swobodnym dysponentem tego co na tej działce powstało. Natomiast ja 

właśnie wierząc w to, że może nam się uda przed wakacjami nie jako tą całą operację 

wykonać. Poprosiłem naszych pracowników o przeprowadzenie jakby negocjacji uzgodnień z 

przedstawicielami Stowarzyszenia, które pozyskało te środki i które realizowało ten projekt i 

wstępne uzgodnienia zostały ustalone a nawet więcej bo przygotowaliśmy dokumenty do 

Urzędu Marszałkowskiego w celu uruchomienia procedury zmiany. Nie wiem jak Urząd 



Marszałkowski się zachowa, czy będzie czekał jeszcze te parę miesięcy do zakończenia 

trwałości projektu i w ogóle nie będzie stroną w tym postępowaniu czy jednak w uruchomi tą 

procedurę. 

- p. Danuta Kryszałowicz - chciałam złożyć wniosek o podjęcie działań w kierunku 

opracowania projektu remontu drogi gminnej w miejscowości Sętal od kościoła do cmentarza 

w Sętalu, ten projekt był ujęty w budżecie na 2021 rok. 

- Zbigniew Glezman - czy została już podpisana dwustronna umowa z naszym gminnym 

Zakładem Opieki Zdrowotnej w sprawie wynajmu nieruchomości w Tuławkach,  drugie 

pytanie to jest pytanie mieszkańców Ługwałdu. Czy w związku ze znacznym zwiększeniem 

kosztów inwestycji dotyczących budowy świetlicy w Rożnowie nie ma zagrożenia inwestycji 

dotyczącej świetlicy w Ługwałdzie. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - jeżeli o pierwsze pytanie to tak jak ja 

odpowiadałem ostatnio na komisji tę umowę ja podpisałem nie wiem czy druga strona ją 

podpisała, natomiast chyba w dniu wczorajszym tak to miałem rozmowę z panią dyrektor w 

innych sprawach,  ale przy okazji tej rozmowy otrzymałem pismo, które składała do nas do 

urzędu o zabezpieczenie tam pewnych elementów infrastruktury w Tuławkach, między 

innymi włazu szamba, remontu dachu, które jakby są przyczynami tego że ta umowa nie 

może być zawarta, ale postaramy się to jakby zrealizować to nie jest jakiś główny 

powiedziałbym problematyczny. Przypomnę, że budynek ZOZ w Tuławkach jest nieodpłatnie 

przekazywany dla ZOZ-u, to jest nasze mienie, które w formie użyczenia jest przekazywane 

do Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach i co więcej właśnie takie sprawy różne 

remontowe czy tam związane z sąsiedztwem tego obiektu są przez nas wykonywane czyli 

ośrodek nie ponosi z tego tytułu jakiś kosztów. Uważam, że ten budżet który obecnie ma 

2 400 000 zł to nie jest jakiś wielki temat.  bo to mamy taką sytuację jakby porównując ją do 

życia właściciela budynku i najemcy, którzy z niego korzystają tak naprawdę nie ponosi 

nawet kosztu, ale jeśli jest tutaj konieczne nasze wsparcie to my oczywiście to zrobimy.  

Czy jest zagrożenie do Ługwałdu generalnie nie, dlatego że w ramach projektu w ramach 

jednego projektu musimy wykonać dwie operację, jedna operacja to jest świetlica w 

Rożnowie druga operacja świetlica w Ługwałdzie i dla każdej z tych operacji Urząd 

Marszałkowski przeznaczył dofinansowania po około 500 000 zł czyli można powiedzieć, że 

nie mamy interesu w tym aby utracić te 500 tysięcy dofinansowania w Ługwałdzie. Relacja 

dofinansowania do naszego wkładu w Ługwałdzie jest na tyle korzystna że powinniśmy 

zrealizować tak jak podejrzewam, że to może być pół na pół albo 500 do 300 zobaczymy jak 

wyjdzie po przetargu.  

 

Przewodnicząca zamknęła XXVII/21 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 
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